



أ.م.د. صفوان حفيظ يونس

السيرة الذاتية:

من مواليد 1985. تخرج من جامعة الموصل/ كلية الهندسة/ قسم الهندسة الكهربائية سنة 2008. حصل على شهادة الماجستير من ذات القسم سنة 2010, ثم حصل على شهادة الدكتوراه من جامعة ليدز البريطانية سنة 2019. يحمل لقب أستاذ مساعد في هندسة الاتصالات, وفي تخصص دقيق هو الاتصالات الضوئية, حيث قام بنشر 17 بحثاً وأشرف على أطروحتي ماجستير في هذا المجال. يقوم بتدريس مادة الاتصالات الضوئية للدراسات الأولية والدراسات العليا, كما يقوم بالإشراف على مشاريع تخرج وبحوث ماجستير عدة.

رقم هاتف العمل:

07702017002

الايمل الجامعي:

Safwan.younus@uoninevah.edu.iq

رابط موقع كوكل سكولر:

<https://scholar.google.co.uk/citations?user=o9AfziMAAAAJ&hl=en>

رابط موقع سكوبس:

Curriculum vitae:

Safwan Hafeith younis was born in 1985 and graduated from the University of Mosul, College of Engineering, Electrical Engineering Department in 2008, then he obtained his Master's degree from the same department in 2010. He obtained his Ph.D. from the University of Leeds in the United Kingdom in 2019. He holds the title of Assistant Professor in Communication engineering, with the main research area being Optical Communications, where he published 17 research papers and supervised two theses in this field. He teaches the subject of Optical Communications for undergraduate as well as postgraduate students, in addition to supervision a number of Masters' theses and graduation projects in the department.

Phone no. :

University email:

Safwan.younus@uoninevah.edu.iq

Google Scholar Link:

<https://scholar.google.co.uk/citations?user=o9AfziMAAAAJ&hl=en>

Scopus Link: